
Dr. Nyikos László
országgyűlési képviselő Ak~o c

r, r,v 2 o . Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni az Állami Számvev őszék Elnökéhez

„Tud-e konkrét kérdésekre konkrét válaszokat adni? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Elnök Úr!

A K/13734. számú, „Megvizsgáltatja-e a Fradi-pálya visszavásárlásának körülményeit? ” és a
K/13718 . számú, „Hol vannak a beléptetőkapuk?” című kérdéseimre Ön ősszevontan és csak
általánosságban válaszolt : „az ÁSZ az évenkénti zárszámadási ellenőrzésekben vizsgálja az
állami vagyonnal kapcsolatos bevételek és kiadások teljesítését, azok egészére tesz
megállapítást a megbízhatóság szempontjából. A megállapításainkat mintatételek (sic!)
ellenőrzésével támaszuk alá. "

Újra felteszem ezért a korábbi kérdéseimet azzal a kéréssel, hogy azokra konkrét válaszokat
szíveskedjen adni.

A 2001-ben készűlt állami stadionrekonstrukciós program beléptetőkapu-rendszere keretében
átadott

– vagyontárgyakat, amelyek a nemzeti (állami) vagyon részét képezik, melyik központi
költségvetési szerv (vagy társaság) kezeli ?

- Ennél a szervezetnél sor kerűlt-e az utóbbi időszakban független pénz űgyi
ellenőrzésre, s ha igen, az milyen véleménnyel zárult ?

- Érvényesűlt-e ennek a szervezetnek a pénzügyi beszámolójában a mérlegvalódisá g
számviteli elve? (Volt-e vagyonleltár? )

- Hogyan ítéli meg az ÁSZ ezt a beruházást célszerűségi szempontból ?

- Szándékában áll-e a Fradi-pálya visszavásárlásának szabályszerűségét és célszerűségét
megvizsgáltatni?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2014. március 17 .

Tisztelettel :

Dr. Nyikos László
Jobbik
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